

Thi-Qar Oil Company (state CO.)
Tender announcement/public invitation (first announcement)

Thi Qar Oil Company is pleased to announce tender No. (1005/23/01) for (supply of carbon steel pipeline measuring (12") 25 km length and (14") 23 km length), for Interested and qualified companies with expertise and specialization to participate in this tender should attend to (Contracts and Standard Documents Division) in our company to obtain tender's terms and documents and related inquiries submitting a written request for the purchase of standard documents costing only (2,000,000 IQD) Two million IQD (not refundable), with noting and taking into account the following:

1- Required documents

a – Local companies:

- The company's establishment certificate approved for 2023.
- Non-objective letter to participate in tenders issued from general committee for taxes for 2023.
- The company's valid tax identity.
- Provide proof of withholding of the ration card for those included by the withholding decision in accordance with the instructions of the General Secretariat of the Council of Ministers
- Confirmation of the contact and address of the company and the person responsible for following up inquiries in the tender for accreditation in the correspondents.

b- Foreign companies:

- Valid documents of the foreign company approved by the Iraqi commercial attaché in the country of establishment or the registered branch.
- Certificate of establishment of the foreign company's branch registered with the Ministry of Commerce of Iraq, if applicable.

2- Qualification Requirements

- Qualification criteria as stated in section three of standard document.
- All items to be implemented must be as stated in the list of goods and delivery table in section six of standard document.
- The bidder should not be listed on the blacklist.

3-The project is funded by the investment budget, Payment is made in accordance with the policy of the Iraqi Central Bank.

4. The tender must be submitted in an original copy, in addition to two additional copies. Each copy shall be in a separate envelope and shall be written original or copy on it. Each envelope shall include all required documents in addition to the technical and commercial proposals, the company shall bear the results of the violation of this paragraph.

شركة نفط ذي قار (شركة عامة)
إعلان مناقصة / دعوة عامة (اعلان اول)

يسر شركة نفط ذي قار ان تعلن عن المناقصة المرقمة (1005/23/01) والخاصة بـ [تجهيز انابيب الجريان قياس (12 عقدة بطول 25 كم) و (14 عقدة بطول 23 كم)] ، فعلى الشركات الراغبة والمؤهلة من ذوي الخبرة والاختصاص بالاشتراك في هذه المناقصة مراجعة (شعبة العقود والوثائق القياسية) في شركتنا للحصول على وثائق وشروط المناقصة والاستفسارات المتعلقة بها مستصحبين معهم طلب تحريري لشراء الوثائق القياسية البالغ ثمنها (2,000,000) اثنان مليون دينار عراقي فقط غير قابل للرد، مع ملاحظة ومراعاة ما يلي:

1- المستمسكات المطلوبة:

ا- الشركات المحلية:-

- شهادة تأسيس الشركة مصدقة في سنة 2023.
- كتاب عدم ممانعة للاشتراك بالمناقصات من الهيئة العامة للضرائب لسنة 2023.
- الهوية الضريبية النافذة للشركة.
- تقديم ما يثبت حجب البطاقة التموينية لمن يشمله قرار الحجب حسب تعليمات الأمانة العامة لمجلس الوزراء.
- تثبيت جهة اتصال وعنوان الشركة والشخص المسؤول عن متابعة الاستفسارات في العطاء لإعتماده في المراسلات.

ب- الشركات الاجنبية:-

- الاوراق الثبوتية للشركة الاجنبية نافذة ومصدقة من الملحقية التجارية العراقية في بلد التأسيس او الفرع المسجلة فيه.
- شهادة تأسيس لفرع الشركة الأجنبية المسجلة في وزارة التجارة العراقية إن وجدت.

2- متطلبات التأهيل المطلوبة:

- معايير التأهيل كما مبينة في القسم الثالث من الوثيقة القياسية.
- جميع الفقرات المطلوب تنفيذها يجب أن تكون كما في قائمة السلع وجدول التسليم في القسم السادس من الوثيقة القياسية.
- على مقدم العطاء ان لا يكون ضمن القائمة السوداء.
- 3- المشروع ممول من الموازنة الاستثمارية ويتم الدفع حسب سياسة البنك المركزي العراقي.

4- يجب ان يتم تقديم العطاء بنسخة اصلية إضافة إلى نسختين إضافيتين وتكون كل نسخة بظرف مستقل ويكتب عليه أصلي أو استنساخ وأن يكون كل ظرف متضمن كافة الأوراق الثبوتية المطلوبة إضافة الى العطاء الفني والتجاري وتتحمل الشركة نتائج مخالفة هذه الفقرة.

5- Bids shall be valid for a period of (120) days from the date of closure and submitting the initial insurance of only (184,000,000) IQD one hundred and eighty-four million IQD in the form of a certified check, a bill or a letter of guarantee issued under the web platform of the Central Bank of Iraq and valid for the duration of the bid's validity to be attached by a letter sent by the bank.

6- A conference to respond to inquiries shall be held at (Thi-Qar Oil Company) (7) days before the closure of the tender.

7- Bids will be delivered to (Thi- Qar Oil Company - Bids Opening Committee - Commercial department Building - 2nd Floor) no later than the closing date of the tender at (25/9/2023) at 12:00 pm any late proposals will be rejected and bids will be opened in the presence of bidders or their representatives wishing to attend at the same date.

8- Participants in the tender shall return the standard document approved by the Thi Qar Oil Company after fully certifying it, in particular, section four shall be filled, signed and stamped with attaching the purchasing receipt of tender documents. Otherwise, all documents will be neglected.

9- If bidders fail to comply with the requirements of the standard document, their bids shall be excluded and Thi-Qar Oil company has the right to cancel the tender at any stage prior to the awarding and without prior notice. The company is not obliged to accept the lowest proposal.

10- Proposals above or below (20%) of the estimated cost will be excluded.

11- Winning bidder bears the wages of announcement and fees according to Iraq's law.

12- For more information please contact us on e-mail: contracts.doc@toc.oil.gov.iq

Ali Khudair Abbas
General Director
Chairman of Board of Direction

5- تكون العطاءات نافذة لمدة (120) يوم من تاريخ الغلق المحدد على ان تكون مصحوبة بتقديم التأمينات الأولية البالغة (184,000,000) مائة واربعة وثمانون مليون دينار عراقي فقط، وعلى شكل صك مصدق أو سفتجة أو خطاب ضمان صادر بموجب المنصة الإلكترونية من البنك المركزي العراقي نافذة طيلة فترة نفاذية العطاء على ان يكون مرفق بكتاب ارسال من قبل المصرف.

6- يتم عقد مؤتمر للرد على الاستفسارات في (شركة نفط ذي قار) قبل (7) ايام من موعد غلق المناقصة.

7- تُسلم العطاءات الى (شركة نفط ذي قار- لجنة فتح العطاءات - بناية القسم التجاري - الطابق الثاني) في موعد اقصاه تاريخ غلق المناقصة في (2023 /9/25) في تمام الساعة (12:00 ظهراً) والعطاءات المتأخرة سوف تُرفض وسيتم فتح العطاءات بحضور مقدمي العطاءات أو ممثليهم الراغبين بالحضور في الموعد نفسه.

8- على المشاركين بالمناقصة اعادة الوثيقة القياسية المصدقة من قبل شركة نفط ذي قار بعد مصادقتها بالكامل وبالخصوص القسم الرابع يجب ان يملئ ويوقع ويختم، وبخلاف ذلك سيتم إهمال جميع الوثائق مع ارفاق وصل شراء وثنائق المناقصة الاصلية.

9- في حال عدم التزام مقدمي العطاءات بما تتطلبه الوثيقة القياسية فانه سيتم استبعاد عطاءاتهم ولشركة نفط ذي قار الحق بإلغاء المناقصة في اي مرحلة قبل الاحالة وبدون إشعار مسبق والشركة غير ملزمة بقبول اوطأ العطاءات.

10- سيتم استبعاد العطاءات التي تزيد أو تقل عن نسبة (20%) من قيمة الكلفة التخمينية.

11- يتحمل من ترسو عليه المناقصة اجور نشر الاعلان وتسديد الرسوم الواجب سدادها بموجب القانون العراقي.

12- للمزيد من المعلومات يرجى التواصل معنا على البريد الإلكتروني: contracts.doc@toc.oil.gov.iq

علي خضير عباس
المدير العام
رئيس مجلس الادارة